

纯旅游

Priority Sightseeing
No Shopping

无购物

MT Emei 8

8天7晚

四川

SICHUAN

喇叭河





8D7N

纯旅游

Priority Sightseeing
No Shopping

无购物

• Chengdu • Du Jiang Yan • Leshan Giant Buddha

• Mt. Emei Golden Summit • Labahe Scenic Area

KUALA LUMPUR

~ CHENGDU



(Meals on board) (Dinner)

- ★ Depart by flight to the capital city of Sichuan – **Chengdu**, formerly known as “Bashu” during the ancient time.
- ★ Upon arrival, visit **Sichuan Museum**, large museum showcasing ancient pottery, Buddhist art & changing international exhibits.

CHENGDU ~ Shangli



3.5 hrs Labahe Scenic Area

(Breakfast, Lunch, Dinner)

- ★ **Shangli Ancient Town** is a famous historical and cultural town in Sichuan. It still retains many of the Ming and Qing style building houses on stilts.
- ★ **Labahe** is located in the world natural heritage “sichuan panda habitat” core area. Rich animal and plant resources in the scenic area, a “sambar culture” as the core of tourism holiday resort, would become the third generation classic scenic parks. (including scenic sightseeing car and cable car)
- ★ Observed the wild sambar at the **Guanlu Building**.

Labahe Scenic Area



2 hrs LESHAN

(Breakfast, Lunch, Dinner)

- ★ Entering the **Labahe Scenic Area** again. (including scenic sightseeing car and cable car)
- ★ **LuChi** at an altitude of 2400 meters with a relatively flat terrain hillside, is a countryside nearly 10 acres of mountain lakes. Named after the deep wild deer often in the water.
- ★ **Du Fu Lake** is a small sea in the snow-capped mountains, named after the whole forest full of rhododendron trees.
- ★ **Jiaoshan** is the main peak of the Trumpet River Scenic Area, with an altitude of over 3,700 meters. It is famous for its “ 30,000 ” landscape: Wanmu Du Fu, Wanli Yunhai and Wanzhang Jinshan.
- ★ Continue journey to **Leshan**.

LESHAN

1 hr Luocheng old town



~ MT EMEI

(Breakfast, Lunch, Dinner)

★ Leshan Buddha Statue

The statue (71 meters in height) is the world's largest stone carved Buddha statue and has been listed as an UNESCO World Heritage Site. Visit **Lingyun Temple** and Get down from **Nine Bend Plank Road**, look up observe Giant Buddha in different angles.

- ★ **Luocheng old town** stands on the top of a mountain. It is home to 7 ethnic groups, including Han, Hui, Yi, Manchu, Tibetan, Li and Miao Minorities and famous for the “shipshaped” street where can explore the local life deeply.
- ★ Tour end, proceed to **Mount Emei** is one of the 4 famous Buddhism Mountains in China renowned for its breathtaking scenery, mysterious natural wonders and mythical Buddhism history.



MT EMEI Golden Summit

(Breakfast, Lunch, Dinner)

- ★ Ascend to the **Golden Summit** of the magnificent Mt Emei with **cable car**. (including scenic sightseeing car)
- ★ At the Peak, walk along pathway to worship the 4-directions 10-faced Buddha, one of the 4 unique attractions, together with other sites like **Jin Dian Hua Zang Temple** and Yin Dian. If you are lucky, you will be able to see the famous wonder sights of the Golden Peak – the Sea of Clouds, the Buddha Rays, and Sacred Lamp etc.
- ★ Visit The **Baoguo Temple** at the foot of the Mt. Emei is the largest temple on the Mt. Emei and the starting point for taking a tour of the Mt. Emei.
- ★ Continue visit to **Fuhu Temple**. It is largest temple in E'meishan. This temple is surrounded by forests and streams of pristine purity. (include buggy)



2.5 hrs MT EMEI ~ Dujiangyan

(Breakfast, Lunch, Dinner)



- ★ Transfer to **Du Jiang Yan**, visit the **Dujiangyan Irrigation System** (include buggy). Dujiangyan is the oldest and the only no-dam irrigation system that is still operate in the world. Dujiangyan also became a UNESCO World Heritage Site.
- ★ Visit the **Ancient City of Dujiangyan Guan Xian**.
- ★ **Night view** of Dujiangyan **South Bridge**.



1 hr Dujiangyan ~ CHENGDU

(Breakfast, Lunch, Dinner)

- ★ Transfer back to Chengdu.
- ★ Proceed to the **Panda Center** (include buggy), visit the panda halls, know the living environment and growing process.
- ★ Then go **Chunxi Street** and **Taikoo Li** to enjoy your leisure time.
- ★ **Jinli Ancient Street** is a Kawanishi architectural style of the ancient town featuring specialty leisure travel shopping, leisure and entertainment .

CHENGDU

~ KUALA LUMPUR



(Breakfast) (Meals on board)

- ★ Tour in the real life experience museum “ **Width alley**”, where you can touch history left traces, but also to appreciate the original flavor leisure lifestyle of the world's oldest and most fashionable old Chengdu.
- ★ Transfer to airport for flight return to Kuala Lumpur with happy memories and till we meet again !



吉隆坡 ~ 成都

1

(机上便餐) (晚餐)

- ★搭乘客机飞往四川省会——古称“巴蜀”的**成都**。
- ★抵达后，前往参观**四川博物院**。共分为三层，是中国西南地区最大的综合性博物馆。

成都 ~ 上里

2

3.5 hrs 喇叭河风景区

(早、午、晚餐)

- ★**上里古镇**是四川历史文化名镇，现仍保留着许多明清风貌的吊脚楼式建筑。
- ★二郎山**喇叭河**旅游区地处世界自然遗产“四川大熊猫栖息地”核心区，是一个以“水鹿文化”为核心的中国第三代野生动植物园。(含景区车和上下缆车)
- ★于**观鹿楼**近距离观赏野鹿，一大自然奇观。

喇叭河风景区

3

2 hrs 乐山

(早、午、晚餐)

- ★换乘观光车再次进入**喇叭河风景区**(含往返缆车)：
前往**鹿池**位于海拔2400米，地处较为平坦的半山腰上，是一个方圆近10亩的高山湖泊。因野生鹿群时常在这儿休憩、饮水因而得名。



杜鹃湖是掩映于雪山中的一个小海子，因整片森林中遍布杜鹃树而得名。
焦山观景台是喇叭河景区的主峰，海拔3700多米，主要以万亩杜鹃、万里云海和万丈金山闻名。

★继程，乘车前往**乐山**。

乐山 1 hr 罗城 ~ 峨眉山

4

(早、午、晚餐)

- ★前往**乐山大佛**景区游览通高71米，雕刻在凌云山栖霞峰悬崖上的【**乐山大佛**】。是世界第一的石刻大佛，被称为“山是一尊佛，佛是一座山”，被列入世界文化遗产名录。
参观中国三大千年古刹之一的**乐山凌云寺**。登唐朝时期的古栈道——**九曲古栈道**在瞻仰乐山大佛宏伟气势。
- ★**罗城古城**，坐落于山顶，街道房舍如一艘航船，俗称“船形街”。时至今日，这条幸存下来的老街仍保留着部分明清时代老四川文化的人文风貌，共同生活着汉、回、彝、满、藏、黎、苗7个民族。
- ★游毕前往**峨眉山**，是中国四大佛教名山之一，重岩迭翠、古雅神奇，长久以来便以其秀丽的自然风光和神话般的佛教事迹闻名于世，享有“峨眉天下秀”之美称。

峨眉山金顶

5

(早、午、晚餐)

- ★乘坐**缆车**登上壮丽的**峨眉山金顶峰**(含景区观光车)。到达**金顶**后，即沿着朝拜大道步行前往朝拜新金顶四大奇观之一的四方十面佛，以及金殿**华藏寺**、银殿等著名景观。如果运气够好，还可观赏到金顶著名的老四大奇观之一的云海、佛光、圣灯等。
- ★游览峨眉山的门户——**报国寺**，坐落于峨眉山脚下，背靠雄伟的光明山，面对秀巧的凤凰包，是峨眉山最大的一座寺庙，被称为峨眉山第一景。
- ★继往**伏虎寺**是峨眉山八大寺庙之一，始建于唐代，南宋绍兴年间改建，清顺治年间，贯之和尚重建，历时二十载，为全山最大寺庙之一。(含电瓶车)

峨眉山 2.5 hrs 都江堰

6

(早、午、晚餐)

- ★乘车前往**都江堰**游览**都江堰水利工程**，是中国古代建设并使用至今的大型水利工程，也是被列入世界遗产名录的著名风景名胜名胜区。(含电瓶车)
- ★游览**都江堰灌县古城**。古城内保留了与水文化密切关联的文物古迹和不同时期建筑风格的古巷深院和公共建筑，以及纯朴的民风民俗，是都江堰两千年来沧桑变化的见证。
- ★**夜游南桥**，观看美丽的夜景。



都江堰 1 hr 成都

7

(早、午、晚餐)

- ★前往**熊猫基地**(含电瓶车)，参观大熊猫馆、小熊猫馆、近观世界级珍稀动物，中国国宝——熊猫之可爱憨态，了解熊猫繁育、生产过程。
- ★随后前往**春熙路步行街**享受购物乐趣。
- ★游览**太古里**，体验现代文化与历史文化的融合。
- ★接着前往**锦里古街**是一条以川西古镇的建筑风格为特色，集旅游购物、休闲娱乐为一体的特色休闲街区。

成都 ~ 吉隆坡

8

(早餐) (机上便餐)

- ★游览**宽窄巷子**——是宽巷子和窄巷子的合称；是展现老成都原真民居形态和原生特色宅院的重要历史文化保护区，成为集民俗、休闲、旅游于一体的多功能的城市文化会所。
- ★送往机场搭客机飞返吉隆坡，欢愉的行程和下次的相逢！